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Høringssvar vedr minstevannføring i Hunnselva 

Hunnselva nedstrøms Breiskallen til utløpet av rørgata bak Hunton Fabrikker i 

Gjøvik er lite benyttet som fiskeelv, det skyldes i all hovedsak at det er til dels 

svært vanskelig å komme til elva på denne strekningen. De som kjenner elva 

er også usikre på om det foregår noe gyting av betydning på denne 

strekningen. Fra utløpet av rørgata og ned til Mjøsa er det svært sannsynlig at 

både Ørret og Harr har gyte og oppvektsområder samt at en del karpefisk 

trekker inn i nedre del på sommertid og da er dette et godt og mye benyttet 

fiskeområde. Hunnselva oppstrøms Breiskallen er etter mange års godt 

arbeid blitt ei god og mye brukt fiskeelv noe vi mener må tas hensyn til og at 

det viktigere å ta vare på denne delen av elva enn strekningen Breiskallen-

Hunton fabrikker. 

Vi stiller oss i utgangspunktet positiv til en minstevannføring som sikrer gode 

forhold for alle arter som er avhengig av en stabil vannføring i elva under 

forutseting av dette ikke går utover vannføringen og gyte og 

oppvektsområdene oppstrøms Breiskallen. 

Vi mener også at minstevannføring nedstrøms Brufoss må sikres dersom det 

viser seg at Ørret og/eller Harr gyter på denne strekningen. Vi vet ikke om det 

er gjort noen undersøkelser på dette, hvis det ikke er utført mener vi at dette 

bør gjøres. 

Å gjennomføre tiltak for å bedre fiskebestanden i elva har egentlig lite for seg 

dersom man ikke samtidig kan gjøre noe med tilgangen til elva slik at fiskere 

kan komme til. Vi mener at NVE derfor også bør være med å bidra til dette i 

samarbeid med grunneiere og lokale JFF, NVE bør her kunne spille en rolle 

som tilrettelegger og invitere til et samarbeid med lokale krefter. 
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